
 
 
 

Senior. Ladies. Braiding Art (MH) 
 

The work is performed on female mannequin heads. Contestants demonstrate techniques 
based on hair braiding and various techniques for weaving artificial fibers and other materials. 
These can be classic African braids, dreadlocks, braids, and plaits. Mandatory use of hair 
braiding techniques along the base of the head – minimum 20%. The pattern and choice of 
other weaving techniques are optional. 
The contestant demonstrates their vision in the art of braiding by performing Afro hairstyles 
using various artificial fibers to add color, volume, and length to the model's hair. The starting 
length of the hair and the length of the weave are optional. The choice of color is free, in 
accordance with the idea of a unified image. The choicof tools and products is free. 
Decorations in the hairstyle are not prohibited. Clothing and accessories are free to choose. 
Headwear is prohibited. 
 
Time: 120 minutes. 
Scoring: maximum 30 points / minimum 24 points. 
Penalty points: 10 for each violation. 
 

 

Senior. Ladies. Braiding Art  (MH) 

Работа выполняерся на женских манeкен головках. Конкурсант демонстрирует технику 

на основе плетения волос и различных техник вплетения искусственных волокон и  

других материалов. Это могут быть как классические африканские косы, дреды, 

брейды и косы. Обязательное выполнение техники плетения волос вдоль основания 

головы – минимум 20 %. Рисунок  и выбор других техник вплетения по выбору. 

Участник конкурса демонстрирует своё виденье в искусстве брейдинга, выполняя 

плетения афро прически используя различные искусственные волокна для придания 

цвета, объёма и увеличение длинны волос модели. Исходящая длина волос и длина 

вплетения по выбору. Выбор цвета свободный, в соответствии с идеей единого образа. 

Выбор инструментов и препаратов свободен. Украшения  в прическе не запрещены. 

Одежда, аксессуары – свободный выбор. Головные уборы запрещены. 

Время: 120 минут. 

Оценка: максимум 30 баллов / минимум 24 балла. 

Штрафные баллы: 10 за каждое нарушение. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Senior. Ladies. BRAIDING FOR EVERY DAY. (LM) 
 

In this competition, participants will demonstrate their braiding skills.  Contestants will 
showcase their style, creativity, and ability to work with kanekalon hair extensions to create 
Afro hairstyles.  The work is performed on a model with short/medium/long hair. The master 
demonstrates several different elements of an Afro hairstyle in their work using any braiding 
technique. Contestants choose their own accessories and tools at their discretion.  
 The jury will evaluate according to criteria suchas: neatness of braiding and creativity, 
individuality of the participant. 
 
Time: 120 minutes. 
Evaluation: maximum 30 points / minimum 24 points. 
Penalty points: 10 for each violation. 
 
 

Senior. Ladies. BRAIDING FOR EVERY DAY. (LM) 
 
В данном конкурсе участник покажет свои умения в БРЕЙДИНГЕ.  
Kонкурсант демонстрируен свой стиль, креативность и умение работать с материалом 
- канекалон для создания афро причёски.  Работа выполняется на модели с 
короткой/средней/длинной  длиной волос . Мастер демонстрирует в своей работе 
несколько различных элементов афро прически используя любую технику по 
брейдингу . Принадлежности  и инструменты участник конкурса выбирает на свое 
усмотрение.  
 Жури будет оценивать по таким критериям как: чистота плетения  и креативность, 
индивидуальность  участника. 
 
Время: 120 минут. 

Оценка: максимум 30 баллов / минимум 24 балла. 

Штрафные баллы: 10 за каждое нарушение. 
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